

WANCHAL STORE

(next to Hong Kong Convention & Exhibition Centre): Shop 121, 1/F, Harbour Centre, 25 Harbour Road, Wanchai 香港灣仔港灣道 25 號海港中心商場 1 樓 121 號舖

Tel: 2519 3000 Website: www.tripleos.com.hk



Triple O's by White Spot, a Canadian legend since 1928, uses only premium ingredients – 100% pure Australian chuck beef, New Zealand fish fillets and hand made buns. All made perfect with our secret Triple O's sauce. We only use Canola oil which is low in saturated fat and high in Omega-3s. Top it off with our

hand-dipped milkshakes made with hotel grade ice cream. There's no reason to look any further for a satisfying quality burger.

COUPONS 優惠券

Buy any 1 combo Free upgrade regular soft drink to large size 購買一個套餐 免費升級汽水至大杯裝 Buy any 2 combos Free upgrade one fries to Poutine 職買兩個套餐免費升級

期員兩個芸養兄貴开級 一個薯條至芝士燒牛肉 汁薯條

Combos served with fresh fries and medium soft drink/tea/coffee 套餐包括炸蔥條,中杯汽水/茶/咖啡



Terms & Conditions

- These coupons can only be used once and is not transferable.
- b. These coupons have no cash value and is not redeemable or exchangeable for cash. It therefore cannot be used as a refund coupon or credited against or used as payment for any service already paid for by the coupon holder
- These coupons cannot be used in conjunction with any other discount coupon(s).
- Triple O reserves the right of final decision on the use of these upgrade coupons in case of any dispute.
- e. The original voucher or digital voucher must be presented to redeem offer.

使用細則及條款

- a. 優惠券只限以正本及電子版本使用一次,並不得轉讓。
- b. 此優惠券不具有任何貨幣功能及不可兌換作現金。持券人不可 憑此優惠券獲得退還、扣減或用以支付任何之前已繳費及已完 成之服務的款項。
- c. 此優惠券不可與其他優惠同時使用。
- d. 如對優惠券之使用有任何爭議, Triple O 保留最終決定權。
- e. 提供此優惠券下本或電子版本,以據取優惠。